

Title (en)

Apparatus for automatically hemming the free ends of tubular parts of clothes.

Title (de)

Vorrichtung zur automatischen Ausführung eines Saumes am Ende des schlauchförmigen Teiles von Kleidungen.

Title (fr)

Dispositif pour l'exécution automatique des ourlets aux extrémités libres des parties tubulaires des vêtements.

Publication

EP 0087327 A1 19830831 (FR)

Application

EP 83400085 A 19830113

Priority

FR 8202343 A 19820212

Abstract (en)

[origin: US4473017A] An apparatus for use with a sewing machine to automatically hem the free ends of tubular portions of garments. The apparatus has a guide cylinder with a stop and a tension cylinder capable of being retracted, both of which are mounted on the sewing machine with a folding guide which is moveable between a retracted position and an operative position. A tube connected to a source of compressed air assists in removing the sewn garment from the apparatus.

Abstract (fr)

Dispositif pour l'exécution automatique des ourlets aux extrémités libres des parties tubulaires des vêtements. Un cylindre de guidage (10) avant une butée (26) et un cylindre de tension (12) pouvant être escamoté sont montés sur une machine à coudre avec un guide replieur (16) qui est mobile entre une position d'effacement et une position d'activité, ainsi qu'une tubulure (33) raccordée à une source d'air comprimé d'éjection.

IPC 1-7

D05B 35/02

IPC 8 full level

D05B 33/00 (2006.01); **D05B 35/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D05B 33/00 (2013.01 - EP US); **D05D 2207/02** (2013.01 - EP US); **D05D 2207/04** (2013.01 - EP US); **D05D 2209/04** (2013.01 - EP US); **D05D 2305/04** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2465820 A1 19810327 - ROCKWELL RIMOLDI SPA [IT]
- [A] FR 2121896 A5 19720825 - CENTRE TECH IND HABILLEMENT
- [A] FR 1336413 A 19630830
- [A] GB 2064601 A 19810617 - UNION SPECIAL GMBH
- [A] DE 625300 C 19360207 - MAUSER WERKE AG

Cited by

ITAN20100146A1; FR2526819A1; GB2209770A; US4947771A; GB2209770B

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0087327 A1 19830831; **EP 0087327 B1 19860430**; DE 3363210 D1 19860605; FR 2521604 A1 19830819; JP S58138480 A 19830817; US 4473017 A 19840925

DOCDB simple family (application)

EP 83400085 A 19830113; DE 3363210 T 19830113; FR 8202343 A 19820212; JP 1302483 A 19830131; US 45040482 A 19821216